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J E G Y Z Ő K Ö N Y V

Készült: Köröstarcsa Község Önkormányzata Képviselő-testületének 2018. február 22-én 
17.00 órakor kezdődő képviselő-testületi ülésén.

Ülés helye: Szabó Károly Művelődési Ház és Könyvtár

Jelen vannak: Lipcsei Zoltán polgármester, Nosza József alpolgármester, dr. Bácskay 
Tamás, Kovács László, Marton László, Török Imre Mihály, Végh Judit képviselők, 
Pardiné dr. Szabó Zsuzsanna címzetes főjegyző, Smiriné Papp Katalin pénzügyi 
csoportvezető

Lipcsei Zoltán polgármester köszönti a megjelenteket. Megállapítja, hogy a testület 
határozatképes. 
Javaslatára a képviselő-testület jelenlévő 7 tagja 7 igen szavazattal, ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül az alábbi napirendi pontokat hagyja jóvá:

NAPIREND

1. Közmeghallgatás

2. Beszámoló a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról és a két ülés között történt 
fontosabb eseményekről

Előadó  :   Lipcsei Zoltán polgármester 

3. Az önkormányzat 2017. évi költségvetési rendeletének módosítása.
Előadó: Lipcsei Zoltán polgármester

4. Önkormányzati tulajdonú nonprofit kft. alapításáról döntés
Előadó: Lipcsei Zoltán polgármester

5. Az önkormányzat 2018. évi költségvetésének megalkotása
           Előadó  :   Lipcsei Zoltán polgármester 

6. Szavazatszámláló Bizottság tagjainak megválasztása
Előadó: Pardiné dr. Szabó Zsuzsanna címzetes főjegyző

7. Ligeti Rendezvényközpont kialakítása Köröstarcsán című projekthez kapcsolódó 
építési munkák és eszközbeszerzési eljárás pályázati felhívásának elfogadás

Előadó: Lipcsei Zoltán polgármester

8. A lakásépítés és vásárlás helyi támogatásáról szóló önkormányzati rendelet 
felülvizsgálata

Előadó: Pardiné dr. Szabó Zsuzsanna címzetes főjegyző

9. Bejelentések

10. Háziorvosi pályázat elbírálása (zárt ülés)
Előadó: Lipcsei Zoltán polgármester
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Első napirendi pont: Közmeghallgatás

Lipcsei Zoltán polgármester felolvassa írásos anyagot, mely a jegyzőkönyv mellékletét 
képezi.
Megkérdezi, hogy a képviselők közül van-e valakinek kérdése, véleménye?

Kérdés, vélemény nem volt.

Lipcsei Zoltán polgármester átadja a szót a megjelent lakosoknak.

Kurilla Olivér helyi lakos köszönti a jelenlévőket és elmondja, hogy felmerült pár kérdése a 
polgármester és a képviselő-testület irányába. Ősszel beadott egy kérelmet, hogy 
vizsgálják meg a Berényi és a Tavasz utca közötti útnak az útalappal történő 
kiépítésének a lehetőségét, de még mindig nem kapott választ rá. Arról szeretne 
érdeklődni, hogy milyen irányba halad a dolog, mert most betontörmelékkel fel lett 
hordva, de ez nem igazán jó megoldás.
A következő felvetésében elmondja, hogy a labdarúgó utánpótlással kapcsolatban 
olyan helyzet alakult ki, hogy a gyerekeket csak olyan edző készítheti fel a 
versenyekre, aki megfelelő végzettséggel rendelkezik. Erre a feladatra találtak egy 
kiváló szakembert Vincze Gyula személyében, aki jelenleg részt vesz az óvodai és az 
iskolai csapatok felkészítésében. A visszajelzések alapján nagyon jó munkát végez. A 
foglalkoztatásának finanszírozásával kapcsolatban vannak problémák. Próbáltak már 
egyeztetni a polgármesterrel, jegyzővel, képviselőkkel, de megoldás még nem 
született. Kéri a testületet, hogy ha lehetőség van rá, akkor ezzel a kérdéssel hosszabb 
távon foglalkozzon, mert a gyerekekkel való foglalkozás biztosítása nagyon nehéz lesz
a jövőt illetően. Szeretné, hogy továbbra is maradhasson a szakember és 
foglalkozhasson a gyermekekkel. 
Elmondja, hogy már a tavalyi évben is szó volt az önkormányzati kft. megalakításáról.
Kérdezi, hogy ez milyen irányba halad? Mert ha nem indul és szabadulnak fel 
szakemberek, akkor azokat esetleg a vállalkozói szektorban foglalkoztatni tudnák.
Kérdezi, hogy a műanyag feldolgozó hogyan áll, milyen állapotban van?

Lipcsei Zoltán polgármester a kérdésekre válaszolva elmondja, hogy az útalapra beadott 
kérelméről már egyeztettek, 2017. évben már nem volt lehetőség ezzel az útszakasszal 
foglalkozni. Tájékoztatja a jelenlévőket, hogy soron kívül három utcát ki kellett húzni 
a sárból, ezek a Kisér, Pipa és Dózsa utcák voltak. Az érintett utcában nem történt az 
elmúlt időben gépek mozgása, igazán nem volt használva ez az átkötő utca. Mióta 
Kurilla Olivér megvásárolta az ingatlant azóta van mozgás és ezzel együtt a Berényi 
utcára történő sárfelhordás is, ami veszélyessé vált, ezért szükséges volt a feltöltés, 
ami csak egy vészhelyzet elhárításnak volt jó. A következő testületi ülésen a további 
útalapról tudnak majd beszélni.
Elmondja, hogy Vincze Gyulával kapcsolatosan ő is érintett, ugyanis jelenleg a KSK 
foglalkoztatásában van. Bíztak abban, hogy más munkahely foglalkoztatná a 
településen, de nem jött össze. Az is nagyon fontos tényező, hogy csak ő rendelkezik 
olyan papírokkal, amivel végezhető ez a feladat. Áprilisban le fog járni a szerződése, 
ezután a munkát nem fogja ellátni, így úgy néz ki, hogy megszűnik a gyerekekkel való
foglalkozás. Szerinte ez nagy veszélyt jelent, mert ha nem tudnak az óvodásoknak, 
iskolásoknak ilyen körülményeket biztosítani, akkor el fogják vinni a gyerekeket más 
településre. A sportolásnak a lehetőségét biztosítani kellene. Az önkormányzat 
költségvetésében a létszámot nem lehet növelni, ezért az önkormányzat nem tudja 
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alkalmazni. Nem szeretné elengedni, ezért próbálkoznak valamilyen megoldást találni.
Van több megoldási lehetőség, de jelen pillanatban erről a testület nem fog tudni 
dönteni. Abban mindenki egyetért, hogy ilyen jó szakembert nem szabad elengedni.
A kft-vel kapcsolatban elmondja, hogy napirenden is lesz a kérdés, de elmondja, hogy 
ő nagyon szeretné megalapítani, mégis ő fogja javasolni, hogy halasszák el a döntést a 
szeptemberi ülésre. Próbálnak szakembereket keresni, de ez nagyon nehéz, viszont 
addig nem érdemes megalapítani a céget, amíg nem rendelkeznek olyan 
szakemberekkel, akik bevethetők bármilyen munkafolyamatban. Neki volt egy jelöltje 
az ügyvezetői posztra, de ő nem vállalta el, mert azt mondta, hogy a jelenlegi 
állománnyal nem lehet dolgozni.
A műanyag feldolgozó üzemmel kapcsolatosan elmondja, hogy nincsen információjuk
csak annyi, hogy forráshiány miatt nem indult el a beruházás. Számítanak a telek 
értékesítésének bevételére is, de ez még mindig nem biztos.

Tóth István helyi lakos, a KSK Labdarúgó Szakosztályának vezetője elmondja, hogy az 
MLSZ-től e-mail-ben tájékoztatták, hogy 40 db defibrilátort kapott a szövetség, amire 
45 eFt önerő biztosításával pályázhat a szakosztály, vagy az önkormányzat. Kéri a 
testület, és a lakosság támogatását, hogy ezt az összeget összeszedve egy ilyen 
készülékhez juthassanak, amit aztán a településen bármikor lehetne használni.

Lipcsei Zoltán polgármester véleménye szerint ezt nem lehet visszautasítani. Két éve 
szereztek be egy ilyen eszközt, de úgy gondolja, hogy minél több lenne a településen, 
annál biztosabb lenne az ellátottság. A forrást még nem tudja megválaszolni, de 
biztosan megoldják. A személye és a testület részéről 100%-os lesz a támogatás.

Kurucsó Ferencné helyi lakos elmondja, hogy 47-es főút útviszonyairól szeretne szólni. 
Kérdezi, hogy a kerékpárút megépítése folytatódik-e a nem meglévő szakaszon, mert a
47-es főúton nem könnyű kerékpárral közlekedni? 
A közvilágítással kapcsolatosan kérdezi, hogy mikor kerül felülvizsgálatra, ugyanis a 
Deák u. 1-45-ig – azon a szakaszon ahol ő jár, de biztos van több ilyen rész is – 
nagyon sötét van. A Rákóczi utca van a településen a legjobban kivilágítva.
Kérdezi, hogy lehet-e tenni valamit a leromlott épületekkel? Nagyon sok szomszédnak
problémát jelent. Ő próbált levelezni ebben a témában, de nem jutott előrébb. A 
leomlott épület maradványokat senki nem hordja el, nem történik velük semmi, benövi
a gaz, és a fa.

Lipcsei Zoltán polgármester elmondja, hogy a 47-es főút folyamatos karbantartást igényel, de
sajnos nem igazán történik benne semmi. Régi probléma a kerékpárútnak a kérdése, 
nem véletlen, hogy erre vonatkozóan pályázat lett benyújtva. Veszélyes ez az 
útszakasz. Úgy gondolja és imádkozik érte, hogy ez a pályázat sikerüljön. A 
választások előtt a pályázatra vonatkozóan biztosan választ fognak kapni.
Az elhanyagolt ingatlanok a települést nagyon csúnyítják. Volt olyan porta, amit a 
lakos felajánlott az önkormányzatnak, de csak olyan ingatlanokat tudnak fogadni, 
amin nincsen teher. A romos ingatlanoknak igen nagy része meg van terhelve. Írtak 
már a Magyar Államnak is, hogy tegye rendbe az átvett ingatlanokat, de nem történt 
semmi. Ezekbe az ingatlanokba már biztosan nem fog visszaköltözni senki. A bontása 
egy ilyen ingatlannak 700 eFt körüli összegbe kerül, amit nem tudnak kifizetni. Az 
orvosi rendelő mellett lévő ingatlan is ilyen romos, az önkormányzat csinált kerítést és
takarták el náddal, hogy a több milliós beruházással felújított orvosi rendelő mellett 
kinézzen valahogy. Neki is és az önkormányzatnak is a legfontosabb feladata az lenne,
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hogy maradjon meg a telek és lehessen rá építeni. Kiemelkedően fontos feladat ez. A 
felajánlott ingatlanokat bármikor letakarítják. A magánterületre az önkormányzat nem 
mehet be. Ha a tulajdonossal nem tudnak mit kezdeni, akkor nem tehetnek semmi
A közvilágítással kapcsolatosan elmondja, hogy a költségvetésben is tettek el pénzt a 
lámpa cserére és pótlásra. A Puskin utcáról is többen jelezték, hogy gyenge a világítás.
Ez a munka 2018. évben el fog kezdődni. 

Török Imre Mihály képviselő elmondja, hogy nagyon fontosnak tartja az újraélesztő 
készülék meglétét a sporttevékenység helyszínén. A DSE idei TAO-s pályázatában 
500 eFt szerepel újraélesztő készülék. Ezzel az iskola és a tornacsarnok területén lesz 
készülék. A használatára felkészítő képzést fognak tartani. Ő is azt mondja, hogy 
támogatni kell a beszerzést.

Fehér László helyi lakos csatlakozik a közvilágítás hiányosságához. A Puskin utcán éjszaka 
olyan sötét van, hogy nem lehet közlekedni. Többen bementek már az árokba is, mert 
nem láttak, alig van világítás. Kétszer annyi világító testre lenne szükség, mint ami 
jelenleg van.
Kérné, hogy az intézményt jelző táblákat a megfelelő színnel jelöljék az előírásoknak 
megfelelően. Ezt már korábban is jelezte.

Lipcsei Zoltán polgármester elmondja, hogy a Puskin utca közvilágítását ő is említette 
korábban. Ez az utca benne van a kezelendő utcákban. Szakértőket fognak bevonni.
A tábláknak a jelölése az ő hibája, már korábban megrendelte a megfelelő színű 
matricákat, ígéri, hogy 24 órán belül megoldják ezt a kérdést. Elmondja továbbá, hogy
lakossági bejelentés érkezett korábban hozzá, hogy a hídnál lévő beruházást jelző 
tábláról a PIKACSU feliratot szedjék le. Ez a tábla nem az önkormányzaté, de 
megígéri, hogy le fogják takarítani.

Szabó Károly helyi lakos elmondja, hogy örömmel hallotta, hogy az aprítékkal kiváltották a 
gázt. Kérdezi, hogy az önkormányzat a kivágott fák helyére szokott-e új fákat 
telepíteni, gondoskodnak-e az utánpótlásról vagy egyelőre a meglévő fákra 
hagyatkoznak? Jelenleg sok a kökény, de egyszer el fog fogyni. Javaslata ennek 
megoldására az, hogy a vásártéren a gát tövében lévő hajtásokat ültessék el. Ezek jól 
bírják a szárazságot ültetés után párszor meglocsolják és meg fog fakadni. Ezzel 
biztos, hogy több fához tud majd később jutni a lakosság.
Kéri, hogy a Deák utcán az ÁBC és a Tavasz utca közötti járdaszakasz felújítását is 
vegyék tervbe, mert nagyon rossz állapotú.

Lipcsei Zoltán polgármester a fatelepítéssel kapcsolatban elmondja, hogy próbálták a 
császárfát tesztelni, de nem igazán fakadtak meg. Az óvoda udvara melletti területen 
mind tönkrement, az újvárosi óvodánál lévő parkban és az sportpályán pár darab 
megmaradt. Teljesen jó ötletnek tartja a facsemeték ültetését. A holnapi napon fel is 
fogja vetni a kollégáinak. A fakivágás az erdésznek a javaslatára történt, a beteg fák 
kerültek kivágásra, de sokat abból sem vágtak ki. Az apríték a cserjékből és a 
kökényből készül, csak ilyeneket vágnak. Kérdezi, hogy hol látott fakivágást és 
biztosan az önkormányzat emberei vágták-e?

Szabó Károly helyi lakos a kérdésre válaszolva elmondja, hogy a vásártértől a Karolini 
majorig biztosan történt fakivágás és az önkormányzat vágta, mert ő még vitatkozott is
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miatta, hogy a vágásra a földtulajdonosok és az Agrár Zrt. is jogosult lenne. Kéri, hogy
ezeket pótolják.

Lipcsei Zoltán     polgármester elmondja, hogy fakivágásra erdészeti engedély nélkül nincsen 
lehetőségük. Egészséges fát nem szabad kivágni. Ezt ki fogja vizsgáltatni. Jó ötlet a 
kisfáknak a telepítése.
A járdával kapcsolatosan elmondja, hogy nemcsak a járda, de még az említett 
szakaszon a kövesút is problémás. Első körben megnézik a mozgáskorlátozottaknak a 
babakocsisoknak a helyzetét, és először ott fognak járdát építeni. Készítik a térkövet, 
amiből majd később készül a járda, már 150 m2-nyi le van gyártva. Ezt a járdaszakaszt
már mások is jelezték. A Mátyás utcáról is kaptak jelzést, hogy egy súlyos műtét miatt
megoldást kell találniuk. Fontos a folyamatos karbantartás, nem könnyű, de úgy 
gondolja, hogy az elmúlt években sokat fordítottak arra, hogy megszüntessék a 
rosszabb szakaszokat.

Tóth István helyi lakos, a KSK Labdarúgó Szakosztályának vezetője megköszöni a 
testületnek, a jegyzőnek, a polgármesternek a támogatást. A támogatással a településen
újra tudták indítani az utánpótlás nevelést. A játékosok válogatott versenyeket vettek 
részt és óriási élményekkel tértek haza. Köszöni és örülne, hogy ugyanilyen 
támogatást kaphatnának a jövőben is.

Kurucsó Ferencné helyi lakos kérdezi, hogy belátható időn belül lesz-e töltőállomás a 
településen? Legalább egy mobil benzinkút jó lenne.

Lipcsei Zoltán polgármester elmondja, hogy ha tudna válaszolni, ő örülne a legjobban. A 
jelenlegi töltőállomás nem működik évek óta. Az elmúlt három évben több céggel is 
tárgyalt, hogy próbáljanak magánberuházást indítani. Tavaly már majdnem volt 
megoldás, de végül abból sem lett semmi, már nem akarja megvalósítani. A volt 
újvárosi óvoda területe jó lenne, de az a közútkezelő tulajdona, aki nem akarja 
értékesíteni ezt a területet. A vásártér sem megfelelő terület. A legkézenfekvőbb a 
mobil töltőállomás lenne. Az önkormányzat pillanatnyilag ezt nem tudja 
megvalósítani. Csak külső vállalkozóval lehetne megoldani. Ő bízik benne, hogy a 
ciklusa alatt erre megoldást tudnak találni.

Fehér László helyi lakos szerint más megvilágításba hozná a helyzetet, hogy a műanyag 
feldolgozó üzem megvalósulna.

Lipcsei Zoltán polgármester elmondja, hogy egy rugóra jár az agyuk. Neki is ez a terve. Egy 
ilyen nagy beruházásba beleférhetne egy ilyen fejlesztés.

Egyéb kérdés, észrevétel, vélemény nem volt.

Szünet 18.25 órától 18.35 óráig.

Első napirendi pont: Beszámoló a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról és a két ülés 
között történt fontosabb eseményekről

Előadó  :   Lipcsei Zoltán polgármester 

Kiegészítés, kérdés, vélemény nem volt.
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Lipcsei Zoltán polgármester javaslatára a képviselő-testület jelenlévő 7 tagja, 7 igen 
szavazattal – ellenszavazat és tartózkodás nélkül - az alábbi határozatot hozta:

24/2018.(II.22.) számú Képviselő-testületi határozat:
Köröstarcsa Község Önkormányzat Képviselő-testülete

a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról és
a két ülés között történt fontosabb eseményekről szóló beszámolót

jóváhagyta.

Harmadik napirendi pont: Az önkormányzat 2017. évi költségvetési rendeletének 
módosítása.

Előadó: Lipcsei Zoltán polgármester

Végh Judit képviselő, a Humán és Ügyrendi Bizottság elnöke elmondja, hogy a bizottság a 
rendelet módosítását előterjesztés szerint elfogadásra javasolja.

Kovács László képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke elmondja, hogy a bizottság javasolja a
képviselő-testületnek, hogy a 2017. évi költségvetési rendelet 4. számú módosítását az 
előterjesztés szerint fogadja el. A módosítást követően az önkormányzat 2017. évi 
költségvetésének főösszege 886.629 eFt-ról 892.020 eFt-ra változik.

Lipcsei Zoltán polgármester javaslatára a képviselő-testület jelenlévő 7 tagja, 7 igen 
szavazattal – ellenszavazat és tartózkodás nélkül - az alábbi rendeletet alkotja:

Köröstarcsa Községi Önkormányzat Képviselő-testületének
1/2018.(…) önkormányzati rendelete

az önkormányzat 2017. évi költségvetéséről szóló
3/2017.(III.06.) számú önkormányzati rendelet

módosításáról

 (A rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi.)

Negyedik napirendi pont: Önkormányzati tulajdonú nonprofit kft. alapításáról döntés
Előadó: Lipcsei Zoltán polgármester

Lipcsei Zoltán polgármester kéri a képviselő-testületet, hogy a napirend megtárgyalását 
halasszák a szeptemberi ülésre. Az ügyvezető személye kétséges, ezért kéri a 
halasztást.

Kovács László képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke elmondja, hogy a bizottság javasolja, 
hogy az önkormányzati tulajdonú nonprofit kft. alapításáról szóló döntést a 2018. 
szeptemberi ülésre halasszák el.

Lipcsei Zoltán polgármester javaslatára a képviselő-testület jelenlévő 7 tagja, 7 igen 
szavazattal – ellenszavazat és tartózkodás nélkül - az alábbi határozatot hozta:

25/2018.(II.22.) számú Képviselő-testületi határozat:
Köröstarcsa Község Önkormányzata Képviselő-testülete 

Önkormányzati tulajdonú nonprofit kft. alapításáról szóló döntést 
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leveszi a napirendről és a döntést a 2018. szeptemberi ülésére halasztja.

Határidő: 2018. szeptember
Felelős:     Lipcsei Zoltán polgármester

Ötödik napirendi pont: Az önkormányzat 2018. évi költségvetésének megalkotása
           Előadó  :   Lipcsei Zoltán polgármester

Végh Judit képviselő, a Humán és Ügyrendi Bizottság elnöke elmondja, hogy a bizottság a 
2018. évi költségvetési rendelet előterjesztés szerinti elfogadását javasolja. A bizottság
döntött a civil szervezetek támogatásáról, figyelembe véve a Civil Tanács javaslatát. A
szavazásnál az érintettek kérték a kizárásukat. A 7. számú melléklet elfogadását 
javasolják, mely tartalmazza a felosztást. A bizottság javasolta továbbá, hogy 
vizsgálják meg az önkormányzat és a Köröstarcsáért Barátok Egyesülete között 
megkötendő feladat finanszírozási megállapodás lehetőségét önkormányzati feladatok 
ellátása érdekében, úgy, mint a tájház és a létesítendő kiállítóhely fenntartása, 
működtetése, a szilvanap, valamint a Kistérségi Hagyományőrző Fesztivál 
megrendezése, illetve az elszármazottak találkozójának megszervezése.

Kovács László képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke elmondja, hogy a bizottság javasolja a
képviselő-testületnek, hogy a 2018. évi költségvetésről szóló önkormányzati rendelet 
tervezetet az előterjesztés szerint fogadja el. A költségvetés egyensúlyban van. A 
költségvetés főösszege 871.824 eFt.

Lipcsei Zoltán polgármester javasolja, hogy a civil és sportszervezetek támogatásáról 
egyesével hozzanak határozatot. Kéri, hogy minden képviselő jelezze, az érintettségét 
és kérje a kizárását. Tájékoztatja a képviselőket, hogy a kizáráshoz minősített többség 
kell. 

Köröstarcsai Mazsorett Együttes

Lipcsei Zoltán polgármester javaslatára a képviselő-testület jelenlévő 7 tagja, 7 igen 
szavazattal – ellenszavazat és tartózkodás nélkül - az alábbi határozatot hozta:

26/2018.(II.22.) számú Képviselő-testületi határozat:
Köröstarcsa Község Önkormányzata Képviselő-testülete 

a Köröstarcsai Mazsorett Együttest 2018. évben 
50.000,-Ft támogatásban részesíti.

Asszonykórus

Lipcsei Zoltán polgármester javaslatára a képviselő-testület jelenlévő 7 tagja, 7 igen 
szavazattal – ellenszavazat és tartózkodás nélkül - az alábbi határozatot hozta:

27/2018.(II.22.) számú Képviselő-testületi határozat:
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Köröstarcsa Község Önkormányzata Képviselő-testülete 
az Asszonykórust 2018. évben 30.000,-Ft támogatásban részesíti.

Nyugdíjasklub

Lipcsei Zoltán polgármester javaslatára a képviselő-testület jelenlévő 7 tagja, 7 igen 
szavazattal – ellenszavazat és tartózkodás nélkül - az alábbi határozatot hozta:

28/2018.(II.22.) számú Képviselő-testületi határozat:
Köröstarcsa Község Önkormányzata Képviselő-testülete 

a Nyugdíjasklubot 2018. évben 100.000,-Ft támogatásban részesíti.

Nőklub

Lipcsei Zoltán polgármester javaslatára a képviselő-testület jelenlévő 7 tagja, 7 igen 
szavazattal – ellenszavazat és tartózkodás nélkül - az alábbi határozatot hozta:

29/2018.(II.22.) számú Képviselő-testületi határozat:
Köröstarcsa Község Önkormányzata Képviselő-testülete

a Nőklubot 2018. évben 30.000,-Ft támogatásban részesíti.

Subrika Hagyományőrző Gyermekcsoport

Végh Judit képviselő kéri a kizárását a döntéshozatalból.

Lipcsei Zoltán polgármester javaslatára a képviselő-testület jelenlévő 7 tagja, 6 igen 
szavazattal – ellenszavazat és tartózkodás nélkül, Végh Judit nem szavazott - az alábbi
határozatot hozta:

30/2018.(II.22.) számú Képviselő-testületi határozat:
Köröstarcsa Község Önkormányzata Képviselő-testülete 

Végh Judit képviselőt kérelmére személyes érintettség okán 
a Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 

2011. évi CLXXXIX törvény 49.§. (1) bekezdése alapján 
a Subrika Hagyományőrző Gyermekcsoport 

támogatására vonatkozó döntéshozatalból kizárja.

Lipcsei Zoltán polgármester javaslatára a képviselő-testület jelenlévő 7 tagja, 6 igen 
szavazattal – ellenszavazat és tartózkodás nélkül, Végh Judit nem szavazott - az alábbi
határozatot hozta:

31/2018.(II.22.) számú Képviselő-testületi határozat:
Köröstarcsa Község Önkormányzata Képviselő-testülete 

a Subrika Hagyományőrző Gyermekcsoportot 2018. évben 
70.000,-Ft támogatásban részesíti.

Mindj’Art Színjátszó Kör
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Lipcsei Zoltán polgármester javaslatára a képviselő-testület jelenlévő 7 tagja, 7 igen 
szavazattal – ellenszavazat és tartózkodás nélkül - az alábbi határozatot hozta:

32/2018.(II.22.) számú Képviselő-testületi határozat:
Köröstarcsa Község Önkormányzata Képviselő-testülete 

a Mindj’Art Színjátszó Kört 2018. évben 
20.000,-Ft támogatásban részesíti.

Köröstarcsai Gazdakör

Lipcsei Zoltán polgármester javaslatára a képviselő-testület jelenlévő 7 tagja, 7 igen 
szavazattal – ellenszavazat és tartózkodás nélkül - az alábbi határozatot hozta:

33/2018.(II.22.) számú Képviselő-testületi határozat:
Köröstarcsa Község Önkormányzata Képviselő-testülete 

a Köröstarcsai Gazdakörnek 2018. évben ingyenes teremhasználatot biztosít.

Mozgáskorlátozottak Köröstarcsai Szervezete

Lipcsei Zoltán polgármester javaslatára a képviselő-testület jelenlévő 7 tagja, 7 igen 
szavazattal – ellenszavazat és tartózkodás nélkül - az alábbi határozatot hozta:

34/2018.(II.22.) számú Képviselő-testületi határozat:
Köröstarcsa Község Önkormányzata Képviselő-testülete 

a Mozgáskorlátozottak Köröstarcsai Szervezetét 2018. évben 
40.000,-Ft támogatásban részesíti.

Vöröskereszt I. és II. számú köröstarcsai alapszervezete

Lipcsei Zoltán polgármester javaslatára a képviselő-testület jelenlévő 7 tagja, 7 igen 
szavazattal – ellenszavazat és tartózkodás nélkül - az alábbi határozatot hozta:

35/2018.(II.22.) számú Képviselő-testületi határozat:
Köröstarcsa Község Önkormányzata Képviselő-testülete 

a Vöröskereszt I. és II. számú köröstarcsai alapszervezetét 2018. évben 
60.000,-Ft támogatásban részesíti.

Nagycsaládosok Köröstarcsai Egyesülete

dr. Bácskay Tamás     képviselő kéri a kizárását a döntéshozatalból.

Lipcsei Zoltán polgármester javaslatára a képviselő-testület jelenlévő 7 tagja, 6 igen 
szavazattal – ellenszavazat és tartózkodás nélkül, dr. Bácskay Tamás nem szavazott - 
az alábbi határozatot hozta:

36/2018.(II.22.) számú Képviselő-testületi határozat:
Köröstarcsa Község Önkormányzata Képviselő-testülete 

dr. Bácskay Tamás képviselőt kérelmére személyes érintettség okán 
a Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 
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2011. évi CLXXXIX törvény 49.§. (1) bekezdése alapján 
a Nagycsaládosok Köröstarcsai Egyesületének 

támogatására vonatkozó döntéshozatalból kizárja.

Lipcsei Zoltán polgármester javaslatára a képviselő-testület jelenlévő 7 tagja, 6 igen 
szavazattal – ellenszavazat és tartózkodás nélkül, dr. Bácskay Tamás nem szavazott - 
az alábbi határozatot hozta:

37/2018.(II.22.) számú Képviselő-testületi határozat:
Köröstarcsa Község Önkormányzata Képviselő-testülete 
a Nagycsaládosok Köröstarcsai Egyesületét 2018. évben 

120.000,-Ft támogatásban részesíti.

 Köröstarcsai Hangulat Brigád- a Köröstarcsai Fiatalokért Közhasznú Egyesület

Lipcsei Zoltán polgármester javaslatára a képviselő-testület jelenlévő 7 tagja, 7 igen 
szavazattal – ellenszavazat és tartózkodás nélkül - az alábbi határozatot hozta:

38/2018.(II.22.) számú Képviselő-testületi határozat:
Köröstarcsa Község Önkormányzata Képviselő-testülete 

a Köröstarcsai Hangulat Brigád - a Köröstarcsai Fiatalokért Közhasznú Egyesületet 
2018. évben 26.000,-Ft támogatásban részesíti.

Köröstarcsai Összevont Óvodák Ovisokért Alapítvány

dr. Bácskay Tamás     képviselő kéri a kizárását a döntéshozatalból.

Lipcsei Zoltán polgármester javaslatára a képviselő-testület jelenlévő 7 tagja, 6 igen 
szavazattal – ellenszavazat és tartózkodás nélkül, dr. Bácskay Tamás nem szavazott - 
az alábbi határozatot hozta:

39/2018.(II.22.) számú Képviselő-testületi határozat:
Köröstarcsa Község Önkormányzata Képviselő-testülete 

dr. Bácskay Tamás képviselőt kérelmére személyes érintettség okán 
a Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 

2011. évi CLXXXIX törvény 49.§. (1) bekezdése alapján 
a Köröstarcsai Összevont Óvodák Ovisokért Alapítvány 

támogatására vonatkozó döntéshozatalból kizárja.

Lipcsei Zoltán polgármester javaslatára a képviselő-testület jelenlévő 7 tagja, 6 igen 
szavazattal – ellenszavazat és tartózkodás nélkül, dr. Bácskay Tamás nem szavazott - 
az alábbi határozatot hozta:

40/2018.(II.22.) számú Képviselő-testületi határozat:
Köröstarcsa Község Önkormányzata Képviselő-testülete
a Köröstarcsai Összevont Óvodák Ovisokért Alapítványt 

2018. évben 120.000,-Ft támogatásban részesíti.

Köröstarcsáért Barátok Egyesülete
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Végh Judit     képviselő kéri a kizárását a döntéshozatalból.

Kovács László képviselő kéri a kizárását a döntéshozatalból.

Lipcsei Zoltán polgármester javaslatára a képviselő-testület jelenlévő 7 tagja, 6 igen 
szavazattal – ellenszavazat és tartózkodás nélkül, Végh Judit nem szavazott - az alábbi
határozatot hozta:

41/2018.(II.22.) számú Képviselő-testületi határozat:
Köröstarcsa Község Önkormányzata Képviselő-testülete 

Végh Judit képviselőt kérelmére személyes érintettség okán 
a Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 

2011. évi CLXXXIX törvény 49.§. (1) bekezdése alapján 
a Köröstarcsáért Barátok Egyesületének 

támogatására vonatkozó döntéshozatalból kizárja.

Lipcsei Zoltán polgármester javaslatára a képviselő-testület jelenlévő 7 tagja, 6 igen 
szavazattal – ellenszavazat és tartózkodás nélkül, Kovács László nem szavazott - az 
alábbi határozatot hozta:

42/2018.(II.22.) számú Képviselő-testületi határozat:
Köröstarcsa Község Önkormányzata Képviselő-testülete 

Kovács László képviselőt kérelmére személyes érintettség okán 
a Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 

2011. évi CLXXXIX törvény 49.§. (1) bekezdése alapján 
a Köröstarcsáért Barátok Egyesületének 

támogatására vonatkozó döntéshozatalból kizárja.

Lipcsei Zoltán polgármester javaslatára a képviselő-testület jelenlévő 7 tagja, 5 igen 
szavazattal – ellenszavazat és tartózkodás nélkül, Végh Judit és Kovács László nem 
szavazott - az alábbi határozatot hozta:

43/2018.(II.22.) számú Képviselő-testületi határozat:
Köröstarcsa Község Önkormányzata Képviselő-testülete 

a Köröstarcsáért Barátok Egyesületét 
2018. évben 125.000,-Ft támogatásban részesíti.

Lehetőséget a Tehetségnek Alapítvány

Végh Judit     képviselő kéri a kizárását a döntéshozatalból.

Lipcsei Zoltán polgármester javaslatára a képviselő-testület jelenlévő 7 tagja, 6 igen 
szavazattal – ellenszavazat és tartózkodás nélkül, Végh Judit nem szavazott - az alábbi
határozatot hozta:

44/2018.(II.22.) számú Képviselő-testületi határozat:
Köröstarcsa Község Önkormányzata Képviselő-testülete 

Végh Judit képviselőt kérelmére személyes érintettség okán 
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a Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 
2011. évi CLXXXIX törvény 49.§. (1) bekezdése alapján 

a Lehetőséget a Tehetségnek Alapítvány 
támogatására vonatkozó döntéshozatalból kizárja.

Lipcsei Zoltán polgármester javaslatára a képviselő-testület jelenlévő 7 tagja, 6 igen 
szavazattal – ellenszavazat és tartózkodás nélkül, Végh Judit nem szavazott - az alábbi
határozatot hozta:

45/2018.(II.22.) számú Képviselő-testületi határozat:
Köröstarcsa Község Önkormányzata Képviselő-testülete

a Lehetőséget a Tehetségnek Alapítványt 
2018. évben 200.000,-Ft támogatásban részesíti.

Polgárőr Egyesület

Lipcsei Zoltán polgármester javaslatára a képviselő-testület jelenlévő 7 tagja, 7 igen 
szavazattal – ellenszavazat és tartózkodás nélkül - az alábbi határozatot hozta:

46/2018.(II.22.) számú Képviselő-testületi határozat:
Köröstarcsa Község Önkormányzata Képviselő-testülete

a Polgárőr Egyesületet 2018. évben 150.000,-Ft támogatásban részesíti.

Köröstarcsai Dobó Ferenc Horgászegyesület

Lipcsei Zoltán polgármester javaslatára a képviselő-testület jelenlévő 7 tagja, 7 igen 
szavazattal – ellenszavazat és tartózkodás nélkül - az alábbi határozatot hozta:

47/2018.(II.22.) számú Képviselő-testületi határozat:
Köröstarcsa Község Önkormányzata Képviselő-testülete

a Köröstarcsai Dobó Ferenc Horgászegyesületet 
2018. évben 55.000,-Ft támogatásban részesíti.

Köröstarcsai Diáksport Egyesület

Török Imre Mihály képviselő kéri a kizárását a döntéshozatalból.

Lipcsei Zoltán polgármester javaslatára a képviselő-testület jelenlévő 7 tagja, 6 igen 
szavazattal – ellenszavazat és tartózkodás nélkül, Török Imre Mihály nem szavazott - 
az alábbi határozatot hozta:

48/2018.(II.22.) számú Képviselő-testületi határozat:
Köröstarcsa Község Önkormányzata Képviselő-testülete 

Török Imre Mihály képviselőt kérelmére személyes érintettség okán 
a Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 

011. évi CLXXXIX törvény 49.§. (1) bekezdése alapján 
a Köröstarcsai Diáksport Egyesület 
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támogatására vonatkozó döntéshozatalból kizárja.

Lipcsei Zoltán polgármester javaslatára a képviselő-testület jelenlévő 7 tagja, 6 igen 
szavazattal – ellenszavazat és tartózkodás nélkül, Török Imre Mihály nem szavazott - 
az alábbi határozatot hozta:

49/2018.(II.22.) számú Képviselő-testületi határozat:
Köröstarcsa Község Önkormányzata Képviselő-testülete 

a Köröstarcsai Diáksport Egyesületet
2018. évben 1.086.000,-Ft támogatásban részesíti.

Köröstarcsai Községi Sportkör

Lipcsei Zoltán polgármester kéri kizárását a döntéshozatalból és átadja az ülés vezetését 
Nosza József alpolgármesternek.

Nosza József alpolgármester átveszi az ülés vezetését.
Javaslatára a képviselő-testület jelenlévő 7 tagja, 6 igen szavazattal – ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül, Lipcsei Zoltán nem szavazott - az alábbi határozatot hozta:

50/2018.(II.22.) számú Képviselő-testületi határozat:
Köröstarcsa Község Önkormányzata Képviselő-testülete 

Lipcsei Zoltán polgármestert kérelmére személyes érintettség okán 
a Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 

2011. évi CLXXXIX törvény 49.§. (1) bekezdése alapján 
a Köröstarcsai Községi Sportkör 

támogatására vonatkozó döntéshozatalból kizárja.

Nosza József alpolgármester javaslatára a képviselő-testület jelenlévő 7 tagja, 6 igen 
szavazattal – ellenszavazat és tartózkodás nélkül, Lipcsei Zoltán nem szavazott - az 
alábbi határozatot hozta:

51/2018.(II.22.) számú Képviselő-testületi határozat:
Köröstarcsa Község Önkormányzata Képviselő-testülete 

a Köröstarcsai Községi Sportkört
2018. évben 2.500.000,-Ft támogatásban részesíti.

Lipcsei Zoltán polgármester visszaveszi az ülés vezetését.
Javaslatára a képviselő-testület jelenlévő 7 tagja, 7 igen szavazattal – ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül - az alábbi rendeletet alkotja:

Köröstarcsa Községi Önkormányzat Képviselő-testületének
2/2018.(…) önkormányzati rendelete

az önkormányzat 2018. évi költségvetéséről 

 (A rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi.)
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Lipcsei Zoltán polgármester javaslatára a képviselő-testület jelenlévő 7 tagja, 7 igen 
szavazattal – ellenszavazat és tartózkodás nélkül - az alábbi határozatot hozza:

52/2018.(II.22.) számú Képviselő-testületi határozat:
Köröstarcsa Község Önkormányzata Képviselő-testülete 

megvizsgálja az önkormányzat és a Köröstarcsáért Barátok Egyesülete között 
megkötendő feladat finanszírozási megállapodás lehetőségét 

önkormányzati feladatok ellátása érdekében, úgy mint 
a tájház és a létesítendő kiállítóhely fenntartása, működtetése, 

a szilvanap, valamint 
a Kistérségi Hagyományőrző Fesztivál megrendezése, illetve 

az elszármazottak találkozójának megszervezése.

Határidő: a 2019 évi költségvetési koncepció 
tárgyalásának időpontja

Felelős: Lipcsei Zoltán polgármester

Hatodik napirendi pont:     Szavazatszámláló Bizottság tagjainak megválasztása
Előadó: Pardiné dr. Szabó Zsuzsanna címzetes főjegyző

Pardiné dr. Szabó Zsuzsanna címzetes főjegyző kéri, hogy előterjesztés szerint válasszák 
meg a Szavazatszámláló Bizottságok tagjait.

Lipcsei Zoltán polgármester javaslatára a képviselő-testület jelenlévő 7 tagja, 7 igen 
szavazattal – ellenszavazat és tartózkodás nélkül - az alábbi határozatot hozza:

53/2018.(II.22.) számú Képviselő-testületi határozat:
Köröstarcsa Község Önkormányzata Képviselő-testülete 

a Szavazatszámláló Bizottság tagjainak és 
póttagjaiank az alábbi személyeket választja meg:

Tagok:
- Kovács Lászlóné Jókai u. 32.
- Szabados Kata Arany J. u.10.
- Farkas Katalin Dübögő u. 8.

- Kurucsó Ferencné Jókai u. 21.
- Szegedi Antalné József A. u. 19.
- Kopányi Veronika Puskin u. 45.

- Törökné Szentpéteri Ibolya Jókai u. 34.
- Szász Imréné Rákóczi u. 12/1.
- Vámosné Nagy Ilona Béke tér 1/b.

Póttagok:

- Fazekas Lászlóné Petőfi u. 16.
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- Bereczki Ildikó Dózsa u.12.

- Hajdu Józsefné Szabó K. u. 16.
- Kónya Lászlóné Fürj u. 26.

- Puskás Katalin Róna u. 19.
- Plavecz Nikolett Széchenyi u. 77.

Nemzetiségi Szavazatszámláló Bizottsági tagok:

- Vértesné Herbert Katalin Deák u. 31.
- Mikó Lászlóné Bajcsy u. 36.
- Gál Etelka Róna u. 20.

 Nemzetiségi Szavazatszámláló Bizottsági póttagok:

- Plavecz Anikó Tavasz u. 18.
- Tóth János Sport u. 9.

Határidő: folyamatos
Felelős:     Pardiné dr. Szabó Zsuzsanna 

címzetes főjegyző

Hetedik napirendi pont: Ligeti Rendezvényközpont kialakítása Köröstarcsán című 
projekthez kapcsolódó építési munkák és eszközbeszerzési eljárás pályázati felhívásának 
elfogadás

Előadó: Lipcsei Zoltán polgármester

Lipcsei Zoltán polgármester javasolja az építési projekt kiírását előterjesztés szerint 
elfogadni. Az árubeszerzésre vonatkozó pályázati felhívást a márciusi rendkívüli 
képviselő-testületi ülésen javasolja megtárgyalni.

Végh Judit képviselő, a Humán és Ügyrendi Bizottság elnöke elmondja, hogy a projekthez 
kapcsolódó építési munkát pályázati felhívását elfogadását, valamint hat cég 
meghívását javasolják.

Kovács László képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke elmondja, hogy a bizottság javasolja a
képviselő-testületnek, hogy a Ligeti Rendezvényközpont Köröstarcsán című 
projekthez kapcsolódó építési közbeszerzési eljárás pályázat felhívását az előterjesztés 
szerint fogadja el. A bizottság javasolj a Humán és Ügyrendi Bizottság által javasolt 
hat cég meghívását.

Nosza József alpolgármester elmondja, hogy arról volt szó, hogy a becsült értéket közölni 
fogják.
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Pardiné dr. Szabó Zsuzsanna címzetes főjegyző elmondja, hogy a határozatban benne lesz a
becsült érték összege. Elmondja továbbá, hogy a szakértő megvizsgálta a cégeket és 
egy javasolt cég kiesett, mert a tevékenységi köre nem volt megfelelő.

Lipcsei Zoltán polgármester javaslatára a képviselő-testület jelenlévő 7 tagja, 7 igen 
szavazattal – ellenszavazat és tartózkodás nélkül - az alábbi határozatot hozza:

54/2018.(II.22.) számú Képviselő-testületi határozat:
Köröstarcsa Község Önkormányzata Képviselő-testülete, 

mint ajánlatkérő a „Ligeti rendezvényközpont kialakítása Köröstarcsán” tárgyú építési
munkák közbeszerzési eljárás megindítása kapcsán az alábbi döntéseket hozza:

1. Az eljárás becsült értékét a rendelkezésre álló tervezői költségvetések alapján 
46.618.110 Ft összegben állapítja meg.

2. Az ajánlattételi felhívást a Bíráló Bizottság javaslata szerint fogadja el.
3. A Kbt. 115.§. (2) bekezdése alapján az alábbi gazdasági szereplők részére küldi meg 

az ajánlattételi felhívást:
1. Borgula-Ép Kft.

Székhelye: 5650 Mezőberény, Jeszenszky u. 20.
cégjegyzékszám: 04-09-007399

2. Kopp Export-Import Kft.
Székhelye: 5600 Békéscsaba, Dobozi u. 7.
cégjegyzékszám: 04-09-002078

3. Kovács Kőimport Kft.
Székhelye: 5630 Békés, X. ker. Tanya 14/1.
cégjegyzékszám: 04-09-010552

4. Satis-Mobil Projekt Kft.
Székhelye: 1085 Budapest, Mária u. 13. 3. em. 1.
cégjegyzékszám: 01-09-897161

5. Békési Általános Építőipari Bt.
Székhelye: Békés, Álmos u. 9.
cégjegyzékszám: 04-06-008235

Lipcsei Zoltán polgármester javaslatára a képviselő-testület jelenlévő 7 tagja, 7 igen 
szavazattal – ellenszavazat és tartózkodás nélkül - az alábbi határozatot hozza:

55/2018.(II.22.) számú Képviselő-testületi határozat:
Köröstarcsa Község Önkormányzata Képviselő-testülete 

a „Ligeti rendezvényközpont kialakítása Köröstarcsán” tárgyú
 eszközbeszerzési közbeszerzési eljárás ajánlattételi felhívásáról 

2018. március 13-i rendkívüli ülésén dönt.
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Határidő: 2018. március 13.
Felelős: Lipcsei Zoltán polgármester

Nyolcadik napirendi pont: A lakásépítés és vásárlás helyi támogatásáról szóló 
önkormányzati rendelet felülvizsgálata

Előadó: Pardiné dr. Szabó Zsuzsanna címzetes főjegyző

Pardiné dr. Szabó Zsuzsanna címzetes főjegyző elmondja, hogy a rendelet módosítása 
tartalmazza a korszerűsítésre vonatkozó önkormányzat támogatást. Kéri előterjesztés 
szerint elfogadni.

Végh Judit képviselő, a Humán és Ügyrendi Bizottsága elmondja, hogy a bizottság a rendelet
módosítását a korszerűsítésre vonatkozóan javasolja elfogadni. Javasolja a vissza nem 
térítendő támogatás részleteinek a kidolgozását az áprilisi testületi ülésre, valamint 
javasolják megbízni a Pénzügyi Bizottságot, hogy vizsgálják meg a finanszírozásnak a
lehetőségét.

Kovács László képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke elmondja, hogy a bizottság javasolja a
testületnek, hogy a lakásépítés és vásárlás helyi támogatásáról szóló önkormányzati 
rendelet módosítását előterjesztés szerint fogadja el. Meg kell vizsgálni annak 
lehetőségét, hogy az önkormányzat az első lakáshoz jutó fiatal házasok részére vissza 
nem térítendő támogatást nyújtson, elősegítve ezzel a település népességmegtartó 
képességét. A Pénzügyi Bizottság vizsgálja meg és dolgozza ki a program 
finanszírozásának lehetőségeit. Határidő az áprilisi testületi ülés.

Lipcsei Zoltán polgármester javaslatára a képviselő-testület jelenlévő 7 tagja, 7 igen 
szavazattal – ellenszavazat és tartózkodás nélkül - az alábbi rendeletet alkotja:

Köröstarcsa Községi Önkormányzat Képviselő-testületének
3/2018.(…) önkormányzati rendelete

a lakásépítés és vásárlás helyi támogatásáról szóló
1/2008.(II.01.) számú

önkormányzati rendelet módosításáról

 (A rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi.)

Lipcsei Zoltán polgármester javaslatára a képviselő-testület jelenlévő 7 tagja, 7 igen 
szavazattal – ellenszavazat és tartózkodás nélkül - az alábbi határozatot hozza:

56/2018.(II.22.) számú Képviselő-testületi határozat:
Köröstarcsa Község Önkormányzata Képviselő-testülete 

megbízza a címzetes főjegyzőt, hogy 
az első lakáshoz jutó fiatal házasok részére nyújtandó 

vissza nem térítendő támogatásnak a feltételeit dolgozza ki, és 
megbízzák a Pénzügyi Bizottságot, hogy 

vizsgálják meg ennek finanszírozási lehetőségét.
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Kilencedik napirendi pont: Bejelentések

Lipcsei Zoltán polgármester elmondja, hogy elkészítette a 2018. évi szabadságolási tervét, 
kéri annak jóváhagyását. 

Végh Judit képviselő, a Humán és Ügyrendi Bizottság elnöke elmondja, hogy a bizottság 
javasolja a polgármestert szabadságolási tervének az elfogadását.

Lipcsei Zoltán polgármester javaslatára a képviselő-testület jelenlévő 7 tagja, 7 igen 
szavazattal – ellenszavazat és tartózkodás nélkül - az alábbi határozatot hozza:

57/2018.(II.22.) számú Képviselő-testületi határozat:
Köröstarcsa Község Önkormányzat Képviselő-testülete 

a közszolgálati tisztviselőkről szóló 
2011. évi CXCIX. törvény 225/C.§-a alapján

 Lipcsei Zoltán 2018. évi szabadságának ütemezését 
az alábbiak szerint jóváhagyja:

január 29-31.   3 nap
július 16-27. 10 nap
szeptember 17-28. 10 nap
október 8-19. 11 nap
december 10-14.   5 nap
Összesen: 39 nap

Lipcsei Zoltán polgármester következő bejelentésében elmondja, hogy kérelmet nyújtott be a
Cavity Eye-Hungary Kft., melyben kérik, hogy a 2018. április 14-én lejárt 
Ökocentrum bérletére vonatkozó szerződést további öt évre hosszabbítsa meg a 
képviselő-testület. Vállalják 2018. évben a 480.000,-Ft +ÁFA/év bérleti díjnak a 
megfizetését, valamint 2019-től 2023-ig évi nettó 500.000,-Ft bérleti díjnak a 
megfizetését.

Kovács László képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke elmondja, hogy a bizottság javasolja a
képviselő-testületnek, hogy az önkormányzat tulajdonát képező ökocentrum 
hasznosítására megkötött bérleti szerződést a Cavity Eye Hungary Kft-vel öt évvel 
2023. április 14-ig hosszabbítsa meg. A bérleti díj nettó összege 2018. évben  
480.000,-Ft/év, a 2019-2023. években nettó 500.000,-Ft/év.

Végh Judit képviselő kéri a kizárását a döntéshozatalból.

Lipcsei Zoltán polgármester javaslatára a képviselő-testület jelenlévő 7 tagja, 6 igen 
szavazattal – ellenszavazat és tartózkodás nélkül, Végh Judit nem szavazott - az alábbi
határozatot hozza:
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58/2018.(II.22.) számú Képviselő-testületi határozat:
Köröstarcsa Község Önkormányzata Képviselő-testülete 

Végh Judit képviselőt kérelmére személyes érintettség okán 
a Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 

2011. évi CLXXXIX törvény 49.§. (1) bekezdése alapján 
az Ökocentrum bérletére vonatkozó döntéshozatalból kizárja.

Lipcsei Zoltán polgármester javaslatára a képviselő-testület jelenlévő 7 tagja, 6 igen 
szavazattal – ellenszavazat és tartózkodás nélkül, Végh Judit nem szavazott - az alábbi
határozatot hozza:

59/2018.(II.22.) számú Képviselő-testületi határozat:
Köröstarcsa Község Önkormányzata Képviselő-testülete 

a Cavity Eye-Hungary Kft-vel kötött Ökocentrum bérletére vonatkozó szerződést 
2023. április 14. napjáig meghosszabbítja. 

A bérleti díjat 2018. évben a 480.000,-Ft +ÁFA/év összegben, 
2019-től 2023-ig évi nettó 500.000,-Ft összegben határozza meg.

Határidő:2018. március 31.
Felelős: Lipcsei Zoltán polgármester

Egyéb bejelentés nem volt.

Lipcsei Zoltán polgármester elmondja, hogy a következő soros ülést 2018. április 26-án 
tartják, az alábbi napirendi pontokkal:

1. Beszámoló a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról és a két ülés között történt 
fontosabb eseményekről

Előadó  :   Lipcsei Zoltán polgármester 

2. A Humán és Ügyrendi Bizottság és a polgármester beszámolója az átruházott szociális
és gyermekvédelmi hatáskörök gyakorlásáról 
           Előadó  :   Végh Judit Humán és Ügyrendi Bizottság elnöke
                         Lipcsei Zoltán polgármester 
           

3. Beszámoló az önkormányzat gyermekjóléti és gyermekvédelmi feladatainak 
ellátásáról
           Előadó  :   Gyaraki Ibolya főelőadó
                         Rása Ildikó családsegítő 

4. ASP rendszer bevezetése miatti önkormányzati szabályzatok módosításának 
jóváhagyása

Előadó: Smiriné Papp Katalin pénzügyi csoportvezető
Véleményezi: Pénzügyi Bizottság

5. Bejelentések
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6. Lakáscélú támogatásokról döntés (zárt ülés)
           Előadó  :   Pardiné dr. Szabó Zsuzsanna címzetes főjegyző 

Ezt követően megköszöni a képviselő-testületnek a megjelenést, hozzászólást és a nyílt 
képviselő-testületi ülést 19.05 órakor bezárja.

K. m. f.

Lipcsei Zoltán Pardiné dr. Szabó Zsuzsanna
polgármester címzetes főjegyző


	Lipcsei Zoltán polgármester átadja a szót a megjelent lakosoknak.
	Kurilla Olivér helyi lakos köszönti a jelenlévőket és elmondja, hogy felmerült pár kérdése a polgármester és a képviselő-testület irányába. Ősszel beadott egy kérelmet, hogy vizsgálják meg a Berényi és a Tavasz utca közötti útnak az útalappal történő kiépítésének a lehetőségét, de még mindig nem kapott választ rá. Arról szeretne érdeklődni, hogy milyen irányba halad a dolog, mert most betontörmelékkel fel lett hordva, de ez nem igazán jó megoldás. A következő felvetésében elmondja, hogy a labdarúgó utánpótlással kapcsolatban olyan helyzet alakult ki, hogy a gyerekeket csak olyan edző készítheti fel a versenyekre, aki megfelelő végzettséggel rendelkezik. Erre a feladatra találtak egy kiváló szakembert Vincze Gyula személyében, aki jelenleg részt vesz az óvodai és az iskolai csapatok felkészítésében. A visszajelzések alapján nagyon jó munkát végez. A foglalkoztatásának finanszírozásával kapcsolatban vannak problémák. Próbáltak már egyeztetni a polgármesterrel, jegyzővel, képviselőkkel, de megoldás még nem született. Kéri a testületet, hogy ha lehetőség van rá, akkor ezzel a kérdéssel hosszabb távon foglalkozzon, mert a gyerekekkel való foglalkozás biztosítása nagyon nehéz lesz a jövőt illetően. Szeretné, hogy továbbra is maradhasson a szakember és foglalkozhasson a gyermekekkel. Elmondja, hogy már a tavalyi évben is szó volt az önkormányzati kft. megalakításáról. Kérdezi, hogy ez milyen irányba halad? Mert ha nem indul és szabadulnak fel szakemberek, akkor azokat esetleg a vállalkozói szektorban foglalkoztatni tudnák. Kérdezi, hogy a műanyag feldolgozó hogyan áll, milyen állapotban van?
	Lipcsei Zoltán polgármester a kérdésekre válaszolva elmondja, hogy az útalapra beadott kérelméről már egyeztettek, 2017. évben már nem volt lehetőség ezzel az útszakasszal foglalkozni. Tájékoztatja a jelenlévőket, hogy soron kívül három utcát ki kellett húzni a sárból, ezek a Kisér, Pipa és Dózsa utcák voltak. Az érintett utcában nem történt az elmúlt időben gépek mozgása, igazán nem volt használva ez az átkötő utca. Mióta Kurilla Olivér megvásárolta az ingatlant azóta van mozgás és ezzel együtt a Berényi utcára történő sárfelhordás is, ami veszélyessé vált, ezért szükséges volt a feltöltés, ami csak egy vészhelyzet elhárításnak volt jó. A következő testületi ülésen a további útalapról tudnak majd beszélni. Elmondja, hogy Vincze Gyulával kapcsolatosan ő is érintett, ugyanis jelenleg a KSK foglalkoztatásában van. Bíztak abban, hogy más munkahely foglalkoztatná a településen, de nem jött össze. Az is nagyon fontos tényező, hogy csak ő rendelkezik olyan papírokkal, amivel végezhető ez a feladat. Áprilisban le fog járni a szerződése, ezután a munkát nem fogja ellátni, így úgy néz ki, hogy megszűnik a gyerekekkel való foglalkozás. Szerinte ez nagy veszélyt jelent, mert ha nem tudnak az óvodásoknak, iskolásoknak ilyen körülményeket biztosítani, akkor el fogják vinni a gyerekeket más településre. A sportolásnak a lehetőségét biztosítani kellene. Az önkormányzat költségvetésében a létszámot nem lehet növelni, ezért az önkormányzat nem tudja alkalmazni. Nem szeretné elengedni, ezért próbálkoznak valamilyen megoldást találni. Van több megoldási lehetőség, de jelen pillanatban erről a testület nem fog tudni dönteni. Abban mindenki egyetért, hogy ilyen jó szakembert nem szabad elengedni. A kft-vel kapcsolatban elmondja, hogy napirenden is lesz a kérdés, de elmondja, hogy ő nagyon szeretné megalapítani, mégis ő fogja javasolni, hogy halasszák el a döntést a szeptemberi ülésre. Próbálnak szakembereket keresni, de ez nagyon nehéz, viszont addig nem érdemes megalapítani a céget, amíg nem rendelkeznek olyan szakemberekkel, akik bevethetők bármilyen munkafolyamatban. Neki volt egy jelöltje az ügyvezetői posztra, de ő nem vállalta el, mert azt mondta, hogy a jelenlegi állománnyal nem lehet dolgozni. A műanyag feldolgozó üzemmel kapcsolatosan elmondja, hogy nincsen információjuk csak annyi, hogy forráshiány miatt nem indult el a beruházás. Számítanak a telek értékesítésének bevételére is, de ez még mindig nem biztos.
	Tóth István helyi lakos, a KSK Labdarúgó Szakosztályának vezetője elmondja, hogy az MLSZ-től e-mail-ben tájékoztatták, hogy 40 db defibrilátort kapott a szövetség, amire 45 eFt önerő biztosításával pályázhat a szakosztály, vagy az önkormányzat. Kéri a testület, és a lakosság támogatását, hogy ezt az összeget összeszedve egy ilyen készülékhez juthassanak, amit aztán a településen bármikor lehetne használni.
	Lipcsei Zoltán polgármester véleménye szerint ezt nem lehet visszautasítani. Két éve szereztek be egy ilyen eszközt, de úgy gondolja, hogy minél több lenne a településen, annál biztosabb lenne az ellátottság. A forrást még nem tudja megválaszolni, de biztosan megoldják. A személye és a testület részéről 100%-os lesz a támogatás.
	Kurucsó Ferencné helyi lakos elmondja, hogy 47-es főút útviszonyairól szeretne szólni. Kérdezi, hogy a kerékpárút megépítése folytatódik-e a nem meglévő szakaszon, mert a 47-es főúton nem könnyű kerékpárral közlekedni? A közvilágítással kapcsolatosan kérdezi, hogy mikor kerül felülvizsgálatra, ugyanis a Deák u. 1-45-ig – azon a szakaszon ahol ő jár, de biztos van több ilyen rész is – nagyon sötét van. A Rákóczi utca van a településen a legjobban kivilágítva. Kérdezi, hogy lehet-e tenni valamit a leromlott épületekkel? Nagyon sok szomszédnak problémát jelent. Ő próbált levelezni ebben a témában, de nem jutott előrébb. A leomlott épület maradványokat senki nem hordja el, nem történik velük semmi, benövi a gaz, és a fa.
	Lipcsei Zoltán polgármester elmondja, hogy a 47-es főút folyamatos karbantartást igényel, de sajnos nem igazán történik benne semmi. Régi probléma a kerékpárútnak a kérdése, nem véletlen, hogy erre vonatkozóan pályázat lett benyújtva. Veszélyes ez az útszakasz. Úgy gondolja és imádkozik érte, hogy ez a pályázat sikerüljön. A választások előtt a pályázatra vonatkozóan biztosan választ fognak kapni. Az elhanyagolt ingatlanok a települést nagyon csúnyítják. Volt olyan porta, amit a lakos felajánlott az önkormányzatnak, de csak olyan ingatlanokat tudnak fogadni, amin nincsen teher. A romos ingatlanoknak igen nagy része meg van terhelve. Írtak már a Magyar Államnak is, hogy tegye rendbe az átvett ingatlanokat, de nem történt semmi. Ezekbe az ingatlanokba már biztosan nem fog visszaköltözni senki. A bontása egy ilyen ingatlannak 700 eFt körüli összegbe kerül, amit nem tudnak kifizetni. Az orvosi rendelő mellett lévő ingatlan is ilyen romos, az önkormányzat csinált kerítést és takarták el náddal, hogy a több milliós beruházással felújított orvosi rendelő mellett kinézzen valahogy. Neki is és az önkormányzatnak is a legfontosabb feladata az lenne, hogy maradjon meg a telek és lehessen rá építeni. Kiemelkedően fontos feladat ez. A felajánlott ingatlanokat bármikor letakarítják. A magánterületre az önkormányzat nem mehet be. Ha a tulajdonossal nem tudnak mit kezdeni, akkor nem tehetnek semmi A közvilágítással kapcsolatosan elmondja, hogy a költségvetésben is tettek el pénzt a lámpa cserére és pótlásra. A Puskin utcáról is többen jelezték, hogy gyenge a világítás. Ez a munka 2018. évben el fog kezdődni.
	Török Imre Mihály képviselő elmondja, hogy nagyon fontosnak tartja az újraélesztő készülék meglétét a sporttevékenység helyszínén. A DSE idei TAO-s pályázatában 500 eFt szerepel újraélesztő készülék. Ezzel az iskola és a tornacsarnok területén lesz készülék. A használatára felkészítő képzést fognak tartani. Ő is azt mondja, hogy támogatni kell a beszerzést.
	Fehér László helyi lakos csatlakozik a közvilágítás hiányosságához. A Puskin utcán éjszaka olyan sötét van, hogy nem lehet közlekedni. Többen bementek már az árokba is, mert nem láttak, alig van világítás. Kétszer annyi világító testre lenne szükség, mint ami jelenleg van. Kérné, hogy az intézményt jelző táblákat a megfelelő színnel jelöljék az előírásoknak megfelelően. Ezt már korábban is jelezte.
	Lipcsei Zoltán polgármester elmondja, hogy a Puskin utca közvilágítását ő is említette korábban. Ez az utca benne van a kezelendő utcákban. Szakértőket fognak bevonni. A tábláknak a jelölése az ő hibája, már korábban megrendelte a megfelelő színű matricákat, ígéri, hogy 24 órán belül megoldják ezt a kérdést. Elmondja továbbá, hogy lakossági bejelentés érkezett korábban hozzá, hogy a hídnál lévő beruházást jelző tábláról a PIKACSU feliratot szedjék le. Ez a tábla nem az önkormányzaté, de megígéri, hogy le fogják takarítani.
	Szabó Károly helyi lakos elmondja, hogy örömmel hallotta, hogy az aprítékkal kiváltották a gázt. Kérdezi, hogy az önkormányzat a kivágott fák helyére szokott-e új fákat telepíteni, gondoskodnak-e az utánpótlásról vagy egyelőre a meglévő fákra hagyatkoznak? Jelenleg sok a kökény, de egyszer el fog fogyni. Javaslata ennek megoldására az, hogy a vásártéren a gát tövében lévő hajtásokat ültessék el. Ezek jól bírják a szárazságot ültetés után párszor meglocsolják és meg fog fakadni. Ezzel biztos, hogy több fához tud majd később jutni a lakosság. Kéri, hogy a Deák utcán az ÁBC és a Tavasz utca közötti járdaszakasz felújítását is vegyék tervbe, mert nagyon rossz állapotú.
	Lipcsei Zoltán polgármester a fatelepítéssel kapcsolatban elmondja, hogy próbálták a császárfát tesztelni, de nem igazán fakadtak meg. Az óvoda udvara melletti területen mind tönkrement, az újvárosi óvodánál lévő parkban és az sportpályán pár darab megmaradt. Teljesen jó ötletnek tartja a facsemeték ültetését. A holnapi napon fel is fogja vetni a kollégáinak. A fakivágás az erdésznek a javaslatára történt, a beteg fák kerültek kivágásra, de sokat abból sem vágtak ki. Az apríték a cserjékből és a kökényből készül, csak ilyeneket vágnak. Kérdezi, hogy hol látott fakivágást és biztosan az önkormányzat emberei vágták-e?
	Szabó Károly helyi lakos a kérdésre válaszolva elmondja, hogy a vásártértől a Karolini majorig biztosan történt fakivágás és az önkormányzat vágta, mert ő még vitatkozott is miatta, hogy a vágásra a földtulajdonosok és az Agrár Zrt. is jogosult lenne. Kéri, hogy ezeket pótolják.
	Lipcsei Zoltán polgármester elmondja, hogy fakivágásra erdészeti engedély nélkül nincsen lehetőségük. Egészséges fát nem szabad kivágni. Ezt ki fogja vizsgáltatni. Jó ötlet a kisfáknak a telepítése. A járdával kapcsolatosan elmondja, hogy nemcsak a járda, de még az említett szakaszon a kövesút is problémás. Első körben megnézik a mozgáskorlátozottaknak a babakocsisoknak a helyzetét, és először ott fognak járdát építeni. Készítik a térkövet, amiből majd később készül a járda, már 150 m2-nyi le van gyártva. Ezt a járdaszakaszt már mások is jelezték. A Mátyás utcáról is kaptak jelzést, hogy egy súlyos műtét miatt megoldást kell találniuk. Fontos a folyamatos karbantartás, nem könnyű, de úgy gondolja, hogy az elmúlt években sokat fordítottak arra, hogy megszüntessék a rosszabb szakaszokat.
	Tóth István helyi lakos, a KSK Labdarúgó Szakosztályának vezetője megköszöni a testületnek, a jegyzőnek, a polgármesternek a támogatást. A támogatással a településen újra tudták indítani az utánpótlás nevelést. A játékosok válogatott versenyeket vettek részt és óriási élményekkel tértek haza. Köszöni és örülne, hogy ugyanilyen támogatást kaphatnának a jövőben is.
	Kurucsó Ferencné helyi lakos kérdezi, hogy belátható időn belül lesz-e töltőállomás a településen? Legalább egy mobil benzinkút jó lenne.
	Lipcsei Zoltán polgármester elmondja, hogy ha tudna válaszolni, ő örülne a legjobban. A jelenlegi töltőállomás nem működik évek óta. Az elmúlt három évben több céggel is tárgyalt, hogy próbáljanak magánberuházást indítani. Tavaly már majdnem volt megoldás, de végül abból sem lett semmi, már nem akarja megvalósítani. A volt újvárosi óvoda területe jó lenne, de az a közútkezelő tulajdona, aki nem akarja értékesíteni ezt a területet. A vásártér sem megfelelő terület. A legkézenfekvőbb a mobil töltőállomás lenne. Az önkormányzat pillanatnyilag ezt nem tudja megvalósítani. Csak külső vállalkozóval lehetne megoldani. Ő bízik benne, hogy a ciklusa alatt erre megoldást tudnak találni.
	Fehér László helyi lakos szerint más megvilágításba hozná a helyzetet, hogy a műanyag feldolgozó üzem megvalósulna.
	Lipcsei Zoltán polgármester elmondja, hogy egy rugóra jár az agyuk. Neki is ez a terve. Egy ilyen nagy beruházásba beleférhetne egy ilyen fejlesztés.
	Egyéb kérdés, észrevétel, vélemény nem volt.
	Szünet 18.25 órától 18.35 óráig.
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